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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 4 april 2017. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer M. van der Heijden   plv. lid 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer J. Gruijters   plv. lid 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

De heer J. Sprengers   plv. griffier 

De heer J. van den Berg   medewerker afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig:  

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heer Van Heijnsbergen wordt 

vervangen door de heer Sprengers. De heer Van der Heijden vervangt de heer Van der Aa en de 

heer Gruijters is aanwezig in plaats van de heer Junggeburth.  

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt vastgesteld conform concept. De volgorde van behandeling wordt aangepast. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijsten van de vergaderingen van 22 februari 2017 en 

8 maart 2017. 

De besluitenlijst van zowel 22 februari 2017 en 8 maart 2017 wordt conform het concept 

vastgesteld. De heer Hendriks informeert naar de stand van zaken van de fly-over. Wethouder 

Van Zeeland stelt dat dit plan in de eindfase zit en dit komt binnenkort in een aparte 

vergadering van de commissie aan de orde. Deze wordt binnenkort geagendeerd. De heer Van 

Dijk mist de stukken over het kerkplein. Wethouder Van Zeeland gaat hier achteraan. De heer 

Van Dijk mist ook de antwoorden over bouwlocaties in Aarle-Rixtel. Het gaat over de oude 

pastorie en het gedeelte aan de Janssenstraat. Wethouder Van Zeeland geeft dit door aan 

mevrouw Buter . 

 

Toezeggingen; de heer Hendriks vraagt  naar glasvezelnetwerk in het buitengebied. Dit komt 

donderdag in de commissie Algemene Zaken aan de orde. Er ontstaat een discussie over welk 

onderwerp in welke commissie besproken moet worden. Dit graag een keer bespreken in het 



 

 

presidium. De heer Gruijters mist toezeggingen van de vergadering van 8 maart. De 

commissiegriffier zegt toe dit te zullen nakijken en dit zal aangepast worden.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief “doelmatig Waterbeheer” merkt de heer Van Lierop 

op dat er sprake is van 5,5 miljoen aan kosten. Hij maakt zich zorgen hoe dit betaald wordt en 

vraagt wat de letters d en t betekenen op bladzijde 19. 

 

De heer Hendriks vraagt naar de resultaten van de genoemde studies. Wat is rioolvreemd 

water? Hoe komt hij aan goede gegevens? Wie betaalt de kosten en hoe krijgen we dat terug? 

Zijn er kosten voor Laarbeek mee gemoeid? Er moet nog van alles gebeuren dat eind 2016 klaar 

zou moeten zijn?  Hoe moet de sheet op bladzijde 19 gelezen worden? De heer Hendriks zal zijn 

vragen schriftelijk aanleveren en de vragen worden schriftelijk beantwoord.  

 

5. Voorstel tot vaststelling van de woonvisie. 

De heer Van Hoof merkt op dat er zienswijzen zijn ingediend. Hij vraagt of daardoor nog 

wijzigingen zijn aangebracht in de woonvisie. Hij pleit om vooral voor lokale mensen in de 

kernen te bouwen. Hij zou graag meer differentiatie in de huurprijzen zien. Hij vraagt wanneer 

het woonwagencentrum in Aarle-Rixtel overgedragen wordt aan de woningstichting. 

 

De heer Van der Heijden merkt op dat er vorig jaar een motie is ingediend door zijn fractie. Hij 

vindt daar veel van terug in de visie, maar hij mist een totaal overzicht per kern, verdeling 

tussen binnen- en buitengebied, indeling in categorieën huur en huurprijzen, hoeveel vrijstaand, 

een overzicht van ouderdom woningen e.d. Hij zou dit graag toegevoegd hebben. Zijn ouderen 

wel betrokken geweest bij de visie?  

 

De heer Van Lierop is tevreden met de visie. Hij prijst het college met de gerealiseerde 

woningaantallen en –verdeling.  

 

De heer Gruijters is blij met de visie, maar hij mist nog enkele aspecten b.v. duurzaamheid. Dit 

zou meer aandacht mogen hebben, b.v. over hergebruik materialen. Hij mist bij de stukken de 

ingediende zienswijzen. Graag meer aandacht voor doorstroming en diversiteit. Hij vraagt 

aandacht voor woningtoewijzing met meer voorkeur voor inwoners uit de eigen kern.  

 

De heer Van Dijk wil het voorstel als hamerstuk behandelen in de raad en hij kondigt aan dat er 

wellicht nog een amendement komt. Hij ziet een sterke groei van 60-plussers en zou daar nog 

meer aandacht voor willen in de woonvisie. Hij ziet nog steeds een tekort aan woningen in 

Laarbeek. Bouw meer woningen dan daalt de prijs. Hij betwijfelt of alle woningen wel gebouwd 

kunnen worden. 

 

De heer Hendriks vraagt ook aandacht voor de woonwagenbewoners in Aarle-Rixtel. Hij pleit 

voor duurdere huurwoningen. Hij mist deze in de visie. 

 



 

 

De heer Van den Berg antwoordt dat gesproken is met partijen en dat aanpassingen zijn 

gedaan. Wocom wil het toewijzingssysteem voor woningen aanpassen, maar is gebonden aan 

regels. Aanpassingen voor duurzaamheid zijn doorgevoerd. Er ontstaat een discussie over 

duurzaamheid versus economisch duurzaamheid. De heer Van den Berg gaat verder met het 

beantwoorden van vragen. Op het gebied van zorg en wonen is de visie aangepast aan een 

notitie van het Lorentz-genootschap. Het woonwagencentrum Aarle-Rixtel is op dit moment 

onderwerp van intern onderzoek, waarbij alle opties worden bekeken, zodat het college een 

richting kan bepalen voor een vervolg. De bestaande woningvoorraad is aangegeven in de 

woonvisie. Transitie zal de komende jaren extra aandacht krijgen. Iedereen heeft kennis kunnen 

nemen van de concept visie. Helaas zijn er weinig reacties. Met degene die wel gereageerd 

heeft, is gesproken. Geen respons van senioren.  

 

Wethouder Van Zeeland deelt mede dat er gesprekken plaatsvinden met beleggers over de 

bouw van duurdere huurwoningen. 

 

De heer Van Dijk pleit voor woningbouw op de locatie van de nieuwe pastorie in Aarle-Rixtel. Hij 

vindt dat er veel te weinig is gebouwd in Aarle-Rixtel. De heer Van Lierop zou graag meer 

huurwoningen realiseren, vooral in de duurdere sector. De heer Van der Heijden merkt op dat in 

hoofdstuk 7 slechts globale acties staan. Hij zou graag een scherpere doelstelling zien, met een 

agenda, zodat duidelijk wordt wat, wanneer bereikt wordt. Dan kan er ook gemonitord en 

bijgesteld worden.  

Wethouder Van Zeeland wil nog kijken hoe wij grip kunnen houden op wijzigingen en 

aanpassingen die ongetwijfeld in een veranderende wereld zullen komen.  

 

De commissie adviseert het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de raad.  

 

6. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Vogelenzang. 

 

De heer Van Hoof vraagt aandacht voor risico’s die ondernemers lopen. De heer Gruijters stelt 

dat er verwezen wordt naar stukken, die niet toegevoegd zijn. Ook stukken van Credo zijn niet 

in het dossier aangetroffen, graag aanvullen. Hij vraagt of er contact is geweest met de 

provincie. Hij vraagt naar een informatiebijenkomst over de nieuwe omgevingswet. De 

samenwerkingsovereenkomst met Credo ligt bij de griffier ter inzage. Andere stukken zullen 

toegevoegd worden. Indien ondernemers of anderen schade ondervinden dan zijn daar regels 

voor. Over de omgevingswet wordt t.z.t. een bijeenkomst georganiseerd.   

 

De commissie adviseert het voortel als hamerstuk door te geleiden naar de raad.  

 

7. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Herziening Bemmer IV. 

 

De heer Van der Heijden is akkoord maar heeft nog een vraagje. Hij mist de 

bebouwingspercentage in de tekst van het bestemmingsplan zelf; is hier iets vergeten? De heer 

Van Dijk vraagt waarom wijzigingen nodig zijn. De heer Hendriks heeft een vraag over de tekst 

op bladzijde 9 puntje d. Hij vraagt om nogmaals bij de provincie te pleiten voor een directe 



 

 

ontsluiting op de N 279. Wethouder Van Zeeland antwoordt dat het ontbreken van de 

bebouwingspercentage nog gecontroleerd zal worden. Het zal wel een omissie zijn. Wat betreft 

de aansluiting op de N279 meldt hij dat uit een eigen onderzoek is gebleken dat een aansluiting 

ongewenst zou zijn. Hij vindt het niet verstandig daarop terug te komen. Wethouder Van 

Zeeland deelt mede dat er gesproken wordt met potentiele kopers.  

 

De commissie adviseert het voorstel als hamerstuk te bespreken in de raad . 

 

8. Stand van zaken bouwplannen. 

 

Wethouder Van Zeeland informeert de commissie aan de hand van een actueel lijstje. Inmiddels 

zijn er alweer wijzigingen van het lijstje. Deze worden verwerkt. De heer Hendriks vraagt naar 

de 12 woningen Beekse akkers. Hij mist een andere bouwclaim van 12 woningen. De heer Van 

Dijk mist ook veel plannen in Beek en Donk. Graag compleet maken. Hij heeft enkele 

opmerkingen over Aarle-Rixtel. Wellicht dat het staatje aangevuld kan worden met data. Hij 

mist het plan Mariengaarde. De heer Gruijters vindt het overzicht duidelijker als eerdere 

overzichten. Hij vraagt of de aanduiding particulier grondeigenaar niet willekeurig gebruikt 

wordt. Wethouder Van Zeeland kijkt nog naar de niet vermelde plannen en zal de lijst aanvullen 

en verbeteren. Hij verduidelijkt de aanduiding particulier grondeigenaar. De heer Hendriks 

vraagt naar het voldoen aan de parkeernorm  bij nieuwe invulling woningen aan Het Klavier. De 

heer Van der Heijden pleit voor het opnemen van de planfase in het overzicht en het type 

woningen dat gebouwd gaan worden. Ook om de woonvisie te kunnen monitoren. Graag een 

kaartje erbij. Wethouder Van Zeeland  neemt de opmerkingen van de commissie mee. Ook voor 

het Klavier geldt de gebruikelijke parkeernorm.   

 

9. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

 

Wethouder Van Zeeland meldt dat binnenkort een speciale commissievergadering zal worden 

gehouden.  Hij stelt voor daar niet op vooruit te lopen. De heer Van der Heijden merkt op 

geschrokken te zijn van de wijze waarop de provincie omgaat met ingediende zienswijzen van 

de raad. De heer Gruijters vraagt  waarom de informatie van de fly-over wederom zo ver 

achterloopt op de planning. Wethouder Van Zeeland merkt op dat hij de commissie daarover 

eerder al geïnformeerd heeft. Hij verduidelijkt de verdere gang van zaken. Ook hij heeft bij de 

provincie geklaagd over de wijze waarop omgegaan is met de zienswijzen van de raad. Er vindt 

een discussie plaats over gewenste aanpassing N 279, N 615, fly-over en allerlei varianten die 

daarbinnen mogelijk zijn. Duidelijk wordt dat de provincie daarbinnen de lead heeft. 

 



 

 

10.  Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

 

De heer Van Dijk meldt dat hij een presentatie heeft laten rondsturen over de raadstafel. 

Morgen is er een bijeenkomst bij het MRE.  

 

  

11.  Rondvraag. 

 

De heer Van Hoof vraagt naar het energiezuinig maken van woningen. Hij vraagt zich af of 

iedereen dit wel kan betalen. De gemeente komt met een regionale aanpak voor aanschaf 

zonnepanelen. 

 

De heer Gruijters vraagt nogmaals extra aandacht voor groenonderhoud. Wethouder 

Meulensteen meldt dat er nog geen groenonderhoud (behalve bomen snoeien) heeft 

plaatsgevonden. Graag klachten doorsturen naar gemeente.  

  

De heer Hendriks is benieuwd of het college een brief ontvangen heeft over geluidoverlast met 

carnaval in Aarle-Rixtel. En wat daarmee gebeurt. Wethouder Van Zeeland geeft aan dat hij dit 

zal doorzetten naar de burgemeester.  

 

 

12.  Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 17 mei 2017. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 

 

 


